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2 @minvws.nl]

Super! We dachten dat je al weekend aan het vieren was ;-) Ik heb het aangevulde weekbericht rondgestuurd.

Goed weekend!

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Datum: vrijdag 02 dec. 2022 3:47 PM

Onderwerp: RE: Weekbericht MTPDCZ. nummer 7

Hi EES

Ik was toevallig al begonnen aan mijn stukje voor het weekbericht. Ik denk dat mijn afgelopen week leuker is om over te

vertellen dan volgende week, vandaar dat ik hem toch nog maar eventjes nastuur. Wat mij betreft is het prima om deze op te

nemen in het weekbericht van volgende week.

Alvast fijn weekend!

Groet,

SIV RETpedel=1

Deze week stond voor mij in het teken van twee dingen: de voorbereidingen voor het gesprek met het LNAZ over het herziene

opschalingsplan en het codrdineren van de eerste uitwerking ten behoeve van de Voorjaarsnota 2023. Begin van de week heb ik

gewerkt aan een annotatie ter voorbereiding op het gesprek met het LNAZ. Het LNAZ heeft in opdracht van VWS het coérdinatie

en opschalingsplan Covid-19 herzien, wat deze week wordt aangeboden. Aankomende week zullen we nader in gesprek gaan

met het LNAZ over de inhoud van dit opschalingsplan. Belangrijke onderwerpen zijn bijvoorbeeld de fair share en het aantal IC-

bedden. De annotatie en de voorbespreking hebben we deze week in ieder geval vast afgetikt.

Daarnaast ben ik met druk bezig geweest om alle beleidsvoornemens voor de PP envelop Zorg te verzamelen. Dat we daar

druk mee waren bleek ook op woensdag, de dag van het werkbezoek bij Medisch Centrum Leeuwarden (wat overig ontzettend

leuk en interessant was!). De bus kwam namelijk precies aanrijden op het moment dat ik nog even snel, met de laptop op

schoot, mijn hakken aan probeerde te trekken enBec mij nog stond te bellen. En ook 's avonds in de trein terug vanuit

Leeuwarden werden de laptops weer opengeklapt. iets wat hectische dag, maar eentje waar we uiteindelijk om kunnen

lachen. De week hebben we afgesloten met een vruchtbare sessie waarin we de voorstellen langs een afwegingskader hebben

gelegd. Dit heeft geresulteerd in een mooi en gezamenlijk voorstel richting de stuurgroep PP.

Al met al een drukke, interessante en feestelijke week. Voor nu maar even lekker rustig thuis van het weekend genieten.

Tot volgende week collega’s!

Voor de nieuwe terugblik op de week geeft ERE Rbraag het stokje door =an IRR!

Verzonden: vrijdag 2 december 2022 13:56

) PERCE @ minvws.nl>; [a]) @minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: Weekbericht MTPDCZ, nummer 7
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Goedemiddag collega’s,

Bijgaand weer het weekbericht MT PDCZ!

Parlementaire enguéte

Maandag presenteerdeEEEEEEin het MT Corona de stand van zaken van de voorbereidingen van de

parlementaire corona.

[EfRgheeft
uiteen gezet dat vele miljoenen documenten zijn veiliggesteld en zijn ondergebracht in een

soort ‘mappenstructuur’. Op die manier hoopt Nafase zo snel mogelijk te kunnen voldoen aan het informatieverzoek dat de

Enquétecommissie naar verwachting voorjaar 2023 aan VWS zal doen. In januari wordt met alle beleidsdirecties nagegaan of de

stukken volledig zijn en of er gevoelige onderdelen in zitten. Dat zal gebeuren in de vorm van 2 a 3 gesprekken per beleidsdirectie;

er wordt niet verwacht dat alle documenten nog een keer door de directies bekeken worden. Goed te zien hoeveel er al gebeurd is

in de voorbereiding en hoe alles in het werk wordt gesteld om de directies zoveel mogelijk te ontlasten.

BE heert aan de hand van de presentatie van EXE het MT DGCZ bijgepraat over de parlementaire enquéte. Hij heeft daarbij ook

het thema veiligheid ingebracht, waar we het vorige week tijdens de weekstart over hadden. Het thema werd herkend en

binnenkort praten we daarover door in de staf.

buiten verzoek

IC's enzo...

Het was weer IC tijd deze week! De verantwoording over de regeling IC opschaling, een bezwaarzaak van een ziekenhuis en de

discussie over de bekostiging van een beschikbare capaciteit van 1150 bedden speelden tegelijkertijd op. We hopen voor alle drie

de onderwerpen de komende periode belangrijke stappen te zetten en dat we ze natuurlijk voor de kerst allemaal hebben

opgelost.

buiten verzoek

Voorbereiding Stuurgroep PP

De week van[EF stond in het teken van het snel weer op stoom komen na een break van drie weken. Samen

me512e 512% 5.1.2e en | EES is deze week hard getrokken aan de voorbereiding van de Stuurgroep Pandemische Paraatheid van

volgende week donderdag. In overleg met CZ moesten we zien te komen tot een zover mogelijk onderbouwde lijst van

bestedingsvoornemens, zodanig dat de Stuurgroep kan besluiten of deze worden uitgewerkt als claim richting de

voorjaarshesluitvorming. Voor PDCZ zitten daar bestedingsvoornemens in voor instandhouding IC capaciteit, regie en sturing, PBM

en het Rode Kruis. Voor de Stuurgroep ligt er verder een informatieve presentatie voor over de stand van zaken van het regie en

sturing traject. Een PDCZ-rijke Stuurgroep dus. Dank allemaal voor de voorbereidingen van deze week!

Aandachtsgroepen

BEXBebe begin deze week een aantal overleggen gevoerd met minister Kuipers over de lobby in Europa om in
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Europees verband onderzoek te doen naar (de gevolgen van) post-covid. Het debat hierover (afgelopen woensdag) verliep goed en

de minister woont volgende week de EU Gezondheidsraad bij waar hij dit onderwerp zal inbrengen. Wordt vervolgd!

Tevens hebben wij gisteren te horen gekregen dat we de financiering voor de verlenging van pbm voor de medisch kwetsbaren

rond hebben. Een mooie mijlpaal, waardoor |[EREIERED ensize OM kunnen met de regeling. Dank aan alle betrokkenen,

waaronder ook SERFS en [EEE anuit de financiéle hoek, voor hun inzet!

buiten verzoek

Goed weekend!

Groet EEF


